
Protokół Nr 11/2015
z posiedzenia Zarządu Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15

w dniu 2 marca 2015 r.

Obecni wg załączonej listy.
Po stwierdzeniu quorum posiedzenie otwarł Przewodniczący Pan Stanisław Madej o godz. 1215

Porządek obrad:
1. Przedstawienie projektu porządku obrad
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu
3. Korespondencja bieżąca
4. Uchwały Zarządu
5. Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami
6. Informacje i wolne wnioski

ad.1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 
Zarząd przyjął zaproponowany porządek obrad w głosowaniu: za – jednogłośnie.

ad.2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu
Protokóły z poprzednich posiedzeń Zarządu  przyjęto bez zastrzeżeń – jednogłośnie.

ad.3. Korespondencja bieżąca:
– p. Rafał Musiałek – akces do Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII – Komisja 

Ochrony Środowiska
– mail w sprawie remontu ul. Glinik – Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   
– DOMATOR – dot. przeniesienia ławki przy bl. 18 os. Na Stoku – Komisja Budownictwa i 

Infrastruktury Komunalnej  
– DO.5303.1.15.2015  Zarząd  Infrastruktury  Komunalnej  i  Transportu –  dot.  oznakowania 

miejsc dla osób niepełnosprawnych na parkingu koło bl. 36, 40, 41 oraz oznakowania B-18 
przy ul. Sybiraków – Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego 

– p.  Daniela  W.  -P.  -  wniosek dot.  budowy chodnika  przy ul.  Łuczanowickiej  –  Komisja 
Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   

– OC-01.0008.04  Wydział  Bezpieczeństwa  i  Zarządzania  Kryzysowego  –  dot.  przyznania 
nagrody „Bezpieczny Kraków” za rok 2014r – Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa 
Publicznego

– BR.01.0002.8.2015 Przewodniczący Rady Miasta Krakowa – informacja o VIII Sesji Rady 
Miasta – p. Madej

– WS-04.6220.1.97.2014.LP Prezydent Miasta Krakowa – obwieszenie – Komisja Ochrony 
Środowiska – tablice ogłoszeń 

– Pani  Jagoda  Z.  -  dot.  zapadliska  przy  ul.  Wadowskiej  –  Komisja  Budownictwa
i Infrastruktury Komunalnej   

– MOPS-F9/ZdsPS/Wp/1065/2015  MOPS  –  dot.  dofinansowania  na  rok  2015  –  Komisja 
Zdrowia i Spraw Społecznych 

– mail  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Krakowa  w  spor.  opinii  prawnej  dot.  zapisów 
statutowych – Komisje Rady Dzielnicy

– mail  -  Zaproszenie  na  II  Konferencję  -  Problemy  Podziemnej  Komunikacji  Miejskiej
w Krakowie – Komisje Rady Dzielnicy 

– Gimnazjum Nr 44 – odp. Na pismo dot. Klubu Seniora – Komisja Kultury, Oświaty, Sportu 
i Turystyki, Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 



– mail  z Wydziału Spraw Administracyjnych informujący o pomyłce w projekcie uchwały 
RMK  w  sprawie  limitu  punktów  sprzedaży  napojów  alkoholowych  dotyczącej  Rady 
Dzielnicy XVII

ad.4. Uchwały Zarządu
Zarząd jednogłośnie pozytywnie podjął uchwałę o delegowaniu radnych:

1. p. Katarzynę Frankiewicz, p. Stanisława Strońskiego, p. Leszka Zaleńskiego, p. Aleksandra 
Zdziebko do odbioru prac dotyczących bieżącego utrzymania ogródków jordanowskich oraz 
zieleńców i skwerów w ramach zadań powierzonych Dzielnicy XVII za okres od 01 do 28 
lutego 2015r., w dniu 06.03.2015r. - pismo: UD.453.80.3.2015

ad.5. Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami 
• pismo  w sprawie  poprawy bezpieczeństwa  na  terenie  Dzielnicy  (pisma:  p.  Wójcika,  p. 

Dziedzica, p. Sęka) przesłane do ZIKiTu
• pismo do Wydziału Mieszkalnictw w sprawie poparcia starań o przyznanie tytułu prawnego 

do lokalu dla Pani Iwony F. 
• pismo p. J. Wójcika w spr. wodociągu w ul. Grzegorza z Sanoka przesłane do MPWiK 
• pismo mieszkańców os. Wadów w sprawie przebudowy ul. Glinik przesłane do ZIKITu 
• pismo p. Ryszarda B. w sprawie wjazdu na działkę przy ul. Lubockiej przesłane do ZIKiTu 

 
ad.6. Informacje i wolne wnioski
Pan  Kawa  poinformował  o  planowanym objeździe  „wiosennym”  dróg  i  chodników na  terenie 
Dzielnicy
Pan  Dziedzic  poinformował  o  objeździe  zieleni  zaplanowanym na  kwiecień  oraz  o  pierwszym 
posiedzeniu Zespołu Koordynacyjnego pn. „Bezpieczny Kraków”
Przewodniczący  zwrócił  się  do  Członków  Zarządu  z  prośbą  o  przygotowanie  materiałów
do sprawozdania Zarządu za rok 2014. 
Następnie  Przewodniczący  poinformował  o  spotkaniu  z  przedstawicielami  Wspólnoty 
Mieszkaniowej Bloku nr 28 os. Na Stoku w sprawie budowy parkingu.

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  zamknął  posiedzenie  Zarządu  Rady 
Dzielnicy XVII o godz.1245

Następne posiedzenie Zarządu Rady Dzielnicy XVII odbędzie się 9 marca 2015r. o godz.1230

Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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